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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány kórházparancsnoknak van orvosi végzettsége?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
A  Kormány  a  kórházak  és  más  intézményeknek  a  koronavírus-járvány  alatti  működésének
biztosítása érdekében ún. kórházparancsnokokat rendelt ki. 
A legfrissebb a  kórházak vezetőihez  eljuttatott  utasítás  szerint  a  kórházak működését  felügyelő
kórházparancsnokok jóváhagyása szükséges, ha egy intézmény magántulajdonban lévő cégekkel,
egyéni vállalkozókkal vagy magánszemélyekkel szeretne szerződést kötni valamilyen tevékenység
elvégzésére.
A kórházakban  ezen  utasítás  szerint  általánosan  nem köthetők  új  szerződések  a  magánszektor
szereplőivel, kivéve, ha a biztonságos betegellátás érdekében ez elengedhetetlenül szükséges. Ekkor
is kell hozzá a kórházparancsnok jóváhagyása, még ha az operatív törzs is dönt az elrendeléséről. A
kórházakba rendelt parancsnokok orvosszakmai kérdésekbe is beleszólást kaphatnak. Így különösen
abba, hogy indokolt-e egy szakorvossal új szerződést kötnie az intézménynek valamilyen ellátás
biztosítására.
Mindezekre tekintettel és arra, hogy orvos szakmai kérdésekbe is beleszólhatnak a 
kórházparancsnokok az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát: 
- Hány kórházparancsnoknak van orvosi diplomája?
- Indokoltnak tartja-e a Kormány, hogy a kórházparancsnokok orvos szakmai kérdésekbe is
beleszólhassanak?
Budapest, 2020. május 25.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György

országgyűlési képviselő


